
Referat Styremøtet 09.06.2023 

 

 

Sak 23/23 Orientering fra gruppene: 

 Jollegruppa: 

- 10 st. nybegynnere på kurs 

- Bra aktivitet i Jollegruppa med optimistjoller og lasere 

- Har litt få voksne frivillige 

- Trenger trener(e) 

- Det jobbes med sikkerhetsinstruks. Bruk av VHF. Har 6 st. 

- Hente inn pris/kjøpe egen «brygge» til Ribb slik at ribb ikke ligger fast på vannet og for å 

slippe mye kjøring av bil/henger på jolleslipp. 

Vestfold Cup 

- Gratis frokost til de som overnatter + frivillige.  

- Spons fra Joker Brevik på mat. 

 

Tur & Hav og Regattakomiteen: 

- Flere deltakere fra årets kurs er nå med som mannskap. 

- Bra deltakelse i vårens regattaer selv om det er noe lavere enn før Covid. 

 

Sak 24/23 Økonomi: 

- Gjennomgang av økonomi så langt i år.  

- Sponsorkomite etablert og er så smått kommet i gang. Hva kan vi tilby våre sponsorer? Vil 

legge frem en plan i løpet av høsten for sesong 2024. 

- Det er søkt Sparebankstiftelsen DNB om midler til ny Laser 

- Midler er innvilget til solcelleanlegg. Kr. 174.000. En arbeidsgruppe bestående av Knut, 

Espen og Ole Øyvind vurderer mulighetene og om det er økonomisk hensiktsmessig og 

forsvarlig å sette i gang prosjektet. Forslag presenteres på neste styremøte 24. august. 

 

Sak 25/23 Årlig kontroll Mastekran: 

- Ole Øyvind tar kontakt med KIS for å få utført årlig kontroll. I tillegg bør annen sikring 

vurderes så ikke barn kan komme seg opp i krana. 

 

Sak 26/23 Annet: 

- Utvidelse av bryggeanlegg. Foreløpig på vent. Venter på tilbakemelding fra grunneier 

vedr. div avtaler med andre grunneiere som grenser til Seivall. 



- Vann og avløp: Ormerfjorden VA lag ser på muligheten på å stå som utbygger selv da 

Telemark Seaworks er blitt avviklet. Faktura for dekning av videre arbeid sendt 

Seilforeningen. Beløpet som innbetales blir en del av felleskostnader for hele 

utbyggingen. Før faktura betales bes det om mer informasjon av Ormerfjoden Vann og 

Avløp. 

Mail fra Ormerfjorden Vann og Avløp: 
Dårlige nyheter for oss dessverre, Telemark Seaworks legger ned Trykkavløp avdelingen se 
under. 
 
Vi må nå starte litt på nytt og det spøker for å få dette i gang i løpet av året.     Tanker 
fremover er derfor: 
  

• Mulitconsult søker om anlegget så fort som mulig 
• Vestfold Telemark VVS får ansvaret for gjennomføringen, vår faste leverandør på 

alt annet (kan også være andre om jeg finner noen som kan gjennomføre) 
  
Kommer tilbake så fort jeg har en god fremdrift. 

 

 

- Seilskole for barn 8-12 år gjennomføres 14-16 august. 

 

Forslag: Bør vi igjen starte opp med Åpent Seilsenter som et ledd i å rekruttere  flere aktive 

medlemmer? 

 

Neste styremøte 24. august 2023 

 

Referent 

Ole Øyvind Ingebretsen 


